

စဉ်	အမည်	ကျား/မ	ဖခင်အမည်	ရာထူး	ဖမ်းဆီးခံရသည့် နေ့စွဲ	အမှုစွဲခံရသည့် ဥပဒေ၊ ပုဒ်မ	တရားလို	လက်ရှိအခြေအနေ	နေရပ်လိပ်စာ	မှတ်ချက်
၁	Salai Lian Luai	ကျား		ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁ နှင့် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ရက်နေ့			၂၀၂၁ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာ	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂	(U) Zo Bawi	ကျား		ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဝန်ထူရှင်	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၂၀၂၁ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာ	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃	(ဦး) နိုင်သက်လွင်	ကျား		တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန် ကြီးဌာန၏ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာ	နေပြည်တော်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၄	(ဦး) အုန်းဝင်း	ကျား		သယ်ဇာတနှင့်သဘာဝဝတ်ဝန်းကျင်ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်လာ	နေပြည်တော်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၅	(ဦး) ချမ်းသာ	ကျား		ရခိုင်ပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၆	(ဦး) အောင်ကျော်စံ	ကျား		ရခိုင်ပြည်နယ်လျှပ်စစ်၊ စက်မှုနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၇	(ဦး) စိုးထက်	ကျား		ချင်းပြည်နယ် စည်ပင်သာယာရေး၊ လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈	(U) Phwe Arr	ကျား		ချင်းပြည်နယ်လူဝင်မှုက ြီးကြပ်ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၉	(U) Vui Kaw	ကျား		ချင်းပြည်နယ်စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၁၀	(U) Mang Hen Dal	ကျား		ချင်းပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေး ဝေဝ၊ မွေးမြူရေး၊ သစ်တောနှင့်သတ္တုဝန် ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ် ၃၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၁	(U) Sui Thio	ကျား		ချင်းပြည်နယ်လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ် ၃၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၂	(U) Pau Lun Min Thang	ကျား		ချင်းပြည်နယ်လူမှုရေးဝန် ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ် ၃၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၁၃	(ဦး) ဝေလင်း	ကျား		ကချင်ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာ၊ အခွန်၊ စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၄	(ဦး) ဝင်းညွန့်	ကျား		ကချင်ပြည်နယ်လမ်းပန် းဆက်သွယ်ရေး၊ လှုပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၅	(ဦး) ကျော်ကျော်ဝင်း	ကျား		ကချင်ပြည်နယ်စိုက်ပျိုး မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၁၆	ဒေါက်တာ မင်းကြည်ဝင်း	ကျား		မွန်ပြည်နယ်သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	မွန်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၇	ဒေါက်တာ ထိန်လင်း	ကျား		မွန်ပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	မွန်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၈	(ဦး) ရွှေမြင့်	ကျား		ဗမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုး ၊ ရေးရာဝန်ကြီး (မွန်ပြည်နယ်)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	မွန်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၁၉	(ဦး) စိုးဦး	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွှတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၀	(ဦး) စိုးကျော်သူ	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွှတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၁	ဒေါက်တာ စော်ဝင်း	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွှတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၂၂	(ဦး) သန်းညွန့်ဝင်း	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လှိုင်စစ်၊ စက်မှုနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၃	(U) Kam Za Mon	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၄	(U) Lar Htaung Htan	ကျား		ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုး ရေးရာဝန်ကြီး (စစ်ကိုင်း တိုင်းဒေသကြီး)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၂၅	(ဦး) မြင့်ကြည်	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေးဝန် ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၆	(ဒေါ်) ရီရီချို	မ		တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး း စီမံကိန်းနှင့်တက္က ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၃ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၇	(ဦး) ဟိုပင်	ကျား		တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး း လူမှု ရေးနှင့်စည်ပင်သာယာ ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၂၈	(ဦး)ကျော်မင်း	ကျား	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၉	(ဦး) စံကျော်လှ	ကျား	ရခိုင်ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၅၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၀	Dain Khan Hphon	ကျား	ကချင်ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၃၁	(ဦး) သန်း	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၂	(ဦး) ဘိုသန်းညွန့်	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၃	(ဦး) ခင်မောင်အေး	ကျား		တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး လွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၃၄	(U) Deih Thang	ကျား		ဒုတိယလွှတ်တော်အဖွဲ့ (ချင်းပြည်နယ်)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွှတ်လာ	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၅	(ဒေါ်) ခင်စောဝေ	မ		လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှ ယ် (ANP)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွှတ်လာ	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၆	(ဦး) စိုးစိုး	ကျား		အမျိုးသားလွှတ်တော်၊ MP	ဖေဖော်ဝါရီ		မတ်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်		မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၃၇	(ဦး) ကျော်လင်း	ကျား		ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန	ဖေဖော်ဝါရီ		မတ်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	နေပြည်တော်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၈	(ဦး) ဇော်လွင်	ကျား		အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအ ဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၊ မြစ်ကြီးနားမြို့	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနား၊ ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၉	(ဦး) မိုးဟန်စင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအ ဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၊ ပိုင်းမော်မြို့နယ်	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြိုင်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၄၀	(ဦး) ချစ်ဆွေ	ကျား		အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၊ ဝိုင်းမော်မြို့နယ်	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၄၁	(ဦး) မြင့်ကြည်	ကျား		အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ အတွင်းရေးမှူး၊စစ်ကိုင်း တိုင်း	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၄၂	(ကို) မျိုးအောင်ချို	ကျား		ဆရာ	၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅	Ann Township Administrator (U) Maung Shwe Aye	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၄၃	(မ) အေးကြည်ကြည်စိန်	မ		အခြေခံပညာမူလတန်း ကျောင်း အမှတ် (၄) (ပမတီး)	၁၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနား၊ ကချင်ပြည်နယ်	အကြမ်းမဖက် အာဏာဖီဆန်ရေးအရပ်သားလှုပ်ရှားမှုတွင် ပါဝင်သောကြောင့် အဖမ်းခံရသည်။
၄၄	(မ) အေးချမ်းမေ	မ		ဆရာမ (ဝေမော်)	၁၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနား၊ ကချင်ပြည်နယ်	အကြမ်းမဖက် အာဏာဖီဆန်ရေးအရပ်သားလှုပ်ရှားမှုတွင် ပါဝင်သောကြောင့် အဖမ်းခံရသည်။
၄၅	(ဦး) တင်မောင်	ကျား		လက်ထောက်ပညာရေး မှူး၊ နက်မောက်မြို့နယ်ပညာ ရေးဌာန	၂၁-မတ်-၂၁			မတ် ၂၃ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြို့မကွက်သစ်၊ နက်မောက်မြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	CDM လှုပ်ရှားမှုတွင် ပါဝင်မှုကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။

၄၆	(ဦး) ဝင်းဖေ	ကျား		နိုင်ငံရေးတက်ကြွလှုပ်ရှားသူ (နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားဟောင်း)	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	ထားဝယ်စီရင်စု၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၄၇	(ကို) ဖြူဖွေး	ကျား		တက်ကြွလှုပ်ရှားသူ (နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားဟောင်း)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅	အမှတ် (၁) ပြည်ရဲစခန်း	ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	ပြည်မြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲကို ဦးဆောင်သောကြောင့်
၄၈	ခိုင်ရတနာအောင်	မ		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ (ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ချင်းတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားကျောင်းသူများ)	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅ and S: 19 of the Peaceful Assembly and Peaceful Procession Law	အမ်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး (ဦး) မောင်ရွှေအေး	၂၀၂၁ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၄ ရက်တွင် ဒဏ်ငွေပေးဆောင်ပြီး ပြန်လွှတ်လာသည်။	အမ်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၄၉	ဆလှိုင်းမင်းထိုက်အောင်	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ (ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ချင်းတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားကျောင်းသူများ)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅ and S: 19 of the Peaceful Assembly and Peaceful Procession Law	အမ်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး (ဦး) မောင်ရွှေအေး	၂၀၂၁ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၄ ရက်တွင် ဒဏ်ငွေပေးဆောင်ပြီး ပြန်လွှတ်လာသည်။	အမ်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၀	(ကို) ဟိန်းဇော်အောင်	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားသမဂ္ဂ)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	မော်လမြိုင်၊ မွန်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၁	(ကို) ပြည့်စုံဖြိုး	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားသမဂ္ဂ)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	မော်လမြိုင်၊ မွန်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၂	(ကို) ထွန်းငြိမ်းဦး	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားသမဂ္ဂ)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	မော်လမြိုင်၊ မွန်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၃	(မ) ဖြူးချစ်ချစ်ကျော်	မ		ကျောင်းသူ (သမိုင်း-အဝေးသင်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၄	(မ) ဆုရတနာအောင်	မ		ဥပဒေဒုတိယနှစ်ကျောင်းသူ	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၅	(မောင်) ခွဲထက်	ကျား		ကျောင်းသား (သမိုင်းအဝေးသင်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်

၅၆	(မောင်) အောင်ကျော်ဖြိုး	ကျား	ဦးကျော်စိုးမိုး	ကျောင်းသား (နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်လမ်းညွှန်စီမံမှု တာဝန်ရပ်၊ ယူနန်မင်းစု တက္ကသိုလ်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၇	(မောင်) မင်းခန့်ကိုကို	ကျား		ဆေးကျောင်းသား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၅၈	(မ) မေမြတ်ချယ်မြင့်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ဒုတိယနှစ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၅၉	(မ) မေခိုင်စံ	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၆၀	ဒေါက်တာ ချယ်ရီလွင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၆၁	ဒေါက်တာ ဇွန်ဝတ်မှုန်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၆၂	ဒေါက်တာ မေမြတ်မွန်ကျော်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၆၉	ဒေါက်တာ နွယ်မင်းစိုး	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁(CWH)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ၀းသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၀	ဒေါက်တာ အေးပွင့်မူ	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (သားဖွားဗီးယပ်)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ၀းသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၁	ဒေါက်တာ ကေခိုင်ငြိမ်း	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁(CWH)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ၀းသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၂	ဒေါက်တာ စုမြတ်ဖြိုး	မ		သွားဆေးတက္ကသိုလ်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ၀းသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၃	ဒေါက်တာ မြဘုန်းတင့်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၂	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ၀းသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၄	ဒေါက်တာ သိမ့်သင်ဇာဟိန်း	မ		UDMY	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ၀းသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၈၇	(မ) ရတနာထွေး	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၅)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၈	(မ) ချိုနီလှိုင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ဒုတိယနှစ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၉	(မ) မြသဲဟန်	မ		၂၀၀၁ ခုနှစ် အသုတ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၀	(မ) ဆုဝေနှင်း	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ဒုတိယနှစ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၁	(မ) အေးသာသင်္ဂီ	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ နောက်ဆုံးနှစ် ဒုတိယအဖြတ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၂	(မ) အိပြည့်ဖြိုးအောင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၁)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၉၃	(ဒေါ်) နုနုစိုး	မ		ဆေးဝါးကျွမ်းကျင်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဗဟို ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၄	(မ) ယဉ်ယဉ်သန့်	မ		၁၉၉၆ အသုတ်ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဗဟို ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၅	(မ) နှင်းဝတ်ရည်ဖြိုး (၁၃ နှစ်)	မ		ကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဗဟို ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၆	(မ) ဧကရီဝင့်ကျော်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၂ (၂၀၀၃)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဗဟို ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၇	(မ) ထက်ဆုပိုင်	မ		UDMY (တတိယနှစ်)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဗဟို ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၈	ဒေါက်တာ ဓုစန္ဒီ	မ		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊ ဗဟို ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၁၇	(မ) မေဖူးဝင့်ရှိန်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၈	ဒေါက်တာ ခင်ဝေထွန်း	မ		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၉	(ကို) သိန်းပိုက်အောင်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (နောက်ဆုံးနှစ် ဒုတိယအဖြစ် ကျောင်းသား)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၀	အက်စ်ကျူးလန်	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (အင်္ဂလိပ်စာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၁	(ကို) စံမောင်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၅)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၂	ဒေါက်တာ စိန်ခိုင်	ကျား		နည်းအထူးကု	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူမျှ ဝားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့၊များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၄၇	ဒေါက်တာ စာနုညီမင်းရွှေ + ၁၂၃	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ခြံ	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူမျ ားသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၈	(မ) စီပေါလှိုင်	မ		ထာဝယ် တက္ကသိုလ်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၁-မတ်-၂၀၂၁တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်	ထာဝယ်မြို့	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါ ဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၄၉	(ကို) သီဟအောင်	ကျား		ဆေးကျောင်းသား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါ ဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၀	(မ) နှင်းဦးဝေ	မ	ဦးဆန်းယု	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၁	(မ) စုငြိမ်းချမ်း	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၂	(မောင်) တင့်ထူးလွင်	ကျား	ဦးသန်းအောင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၃	(မ) ထားအိအိလှိုင်	မ	ဦးတင်အောင်စိုး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၄	(မ) အိမ်သိရီစော်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၅	(မ) ဝင်းပပအောင်	မ	ဦးစော်ရှင်း	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၆	(မ) ဖူးအိသက်	မ	ဦးအေးမြင့်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၇	(မ) ရွှေရည်မြင့်မြတ်ဦး	မ	ဦးမောင်မောင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၈	(မ) ယဉ်မျိုးအေး	မ	ဦးကျင်မောင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၅၉	(မ) ပွင့်သစ္စာခိုင်	မ	ဦးသိန်းစော်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၀	(မောင်) သီဟနေမျိုး	ကျား	ဦးနေမျိုး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၁	(မောင်) သုတစိုး	ကျား	ဦးမင်းနိုင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅(က)		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၂	(မောင်) မင်းကိုကိုကျော်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၃	(မောင်) ထက်အောင်ရှိုင်း	ကျား	ဦးရွှေဌေး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၄	(မောင်) ကျော်စိုးဟန်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၅	(မ) ငွေနှင်းဆက်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၆	(မ) သက်ထားဆွေ	မ	ဦးတင်စိုးစိုး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၇	(မ) ခေတ္တာစံ	မ/၂၀နှစ်	ဦးရဲရဲနီ	နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဒုတိယနှစ်ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅(က)		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	တာမွေသပိတ်စစ်ကြောင်းတွင် ဖမ်းဆီးခံရ

၁၆၈	(မောင်) ကျော်စင်သန့်	ကျား	ဦးဌေးဝင်း	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၉	(မောင်) မင်းပိုင်ပိုင်ထွန်း	ကျား	ဦးစိုးဝင်း	ကျောင်းသား (UCSI malaysia)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၀	(မောင်) အောင်ဖြူပိုင်	ကျား	ဦးအောင်ဆန်းဦး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅(က)		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၁	(မောင်) ကျော်စည်သူစန်	ကျား	ဦးသန်းလှိုင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅(က)		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၂	(မောင်) အောင်ကျော်မင်း	ကျား	ဦးမြင့်လွင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၃	(မောင်) ဖြိုးဝေမြင့်	ကျား	ဦးမြင့်သန်း	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၄	(မောင်) ထက်ဝေယံ	ကျား	ဦးမြင့်ဌေး	၁၀တန်း ကျောင်းသား (အ.ထ.က (၁))	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၅	(မောင်) လူမြင့်	ကျား	ဦးအောင်လင်း	ကျောင်းသား (ဒဂုံတက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅(က)		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၆	(မ) စံမျိုးသွင်	မ	ဦးရဲလတ်သွင်	ကျောင်းသူ (၁၀တန်းအောင်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၇	(မ) သက်နှင်းနှင်းရွှေ	မ	ဦးရွှေအေး	BTHM တတိယနှစ် ကျောင်းသူ (NMDC)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၈	(မ) သက်စုဝေယံထိုက်	မ		ကုန်ထုတ်ကုန် ကျောင်းသူ (ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၉	(မ) စာခြည်ဝင်း	မ	ဦးစံလှ	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၀	(မ) ယမင်းအေး	မ	ဦးတင်ထွေး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၁	(မ) ဆုကြယ်စင်လင်းထွန်း (၁၇ နှစ်)	မ	ဦးထွန်းထွန်းဦး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၅၂၂၇၊ ကျိုက္ကဆလမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၂	(မ) ဖြူစုစန်	မ	ဦးချစ်သိန်း	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၃	(မ) ဝေဖူးခိုင်	မ	ဦးမင်းစန်းမောင်	ကျောင်းသူ (ဒဂုံ တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၄	(မ) ထက်မြတ်စံ	မ	ဦးတင်မောင်ထွေး	ခါတုပေ ၁၀၀မနှစ် ကျောင်းသူ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း တက္ကသိုလ်)		ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		

၁၈၅	(မ) အေးချမ်းသူ	မ	ဦးထွန်းမင်း	ကျောင်းသူ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါ ဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၆	(မ) ထက်ဝေလွင်ဦး	မ	ဦးမြင့်ကျော်ကျော် ဘဝ်	ကျောင်းသူ (ဘွဲ့ရ) (WYTU)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါ ဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၇	(မ) အေးစန္ဒာ	မ	ဦးတင်အေး	ကျောင်းသူ (GTI) ကျောက်ဆည်	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါ ဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၈	(မ) သက်နှင်းဆွေ	မ	ဦးအောင်ကြည်မြင့်	ကျောင်းသူ (GTI) ကျောက်ဆည်	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင်ပါ ဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၉	(မောင်) ကျော်စည်သူ	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၀	(မောင်) ညီမင်းထွန်း	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၁	(မောင်) ရဲဘုန်းမြတ်	ကျား		ကျောင်းသား (မှောဘီ TU)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မှောဘီမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၂	(မ) သွယ်သွယ်ဝင်း	မ	ဦးအောင်ဆန်းလွင်	ကျောင်းသူ (တောင်ကြီး နည်းပညာတက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	B.162၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ ချမ်းမြသာစည်ရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့။	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၃	(မ) စုစုလှိုင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၄	(မောင်) Mang Suan Khai	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်မြို့	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့် ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၅	(မောင်) ဝေလင်းထွန်း	ကျား	ဦးတင်ဝင်း	ကျောင်းသား (WYTU)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၆	(မ) ကေသီစွန်	မ		ကုန်ထုတ်ခါတုကျောင်း သူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၇	(မောင်) ကောင်းမြတ်လင်း	ကျား		သမိုင်း ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၈	(မောင်) ထင်လင်း	ကျား	ဦးစင်ထက်	ဥပဒေ ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၉	(မောင်) ဉာဏ်လင်းထက်	ကျား	ဦးဟန်ဝင်းအောင်	ခါတုဗေဒ ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၀	(မ) ယွန်းရွှေခိုင်	မ	ဦးစောရွှေလိုက်	စိတ်ပညာ တတိယနှစ် ကျောင်းသူ (အဝေးသင်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၄/၁၀၃၊ အလယ်မြို့ဟောင်း၊ အေးရိပ်ငြိမ်လမ်း၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၂၀၁	(မ) ထူးမြတ်ရွှေ	မ	ဦးစောရွှေလိုက်	စိတ်ပညာ ပထမနှစ် ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၄/၁၀၃၊ အလယ်မြို့ဟောင်း၊ အေးရိပ်ငြိမ်လမ်း၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၂	(မ) ဆုနွယ်ဝင်း	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၀၃	(မ) ဝေဖူးခိုင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၀၄	(မ) နွေးနွေးဒါလီ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၀၅	(မ) တင်စာကျော်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၀၆	(မောင်) စောထွန်းလင်း	ကျား		ကျောင်းသား	၆-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၇	(မောင်) ဇေယျာလင်း	ကျား/၁၉နှစ်		ကျောင်းသား (မေ့ဝေတတီ နည်းပညာ တက္ကသိုလ်)	၆-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၈	(မောင်) ထက်အောင်ခန့်	ကျား		ကျောင်းသား (မိတ္ထီလာ တက္ကသိုလ်)	၇-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၉	(မောင်) ချစ်ကောင်းစံ	ကျား		Grade - 9	၂၁-မတ်-၂၁		မတ် (၂၂) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်	ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၂၁၀	(ကို) ကောင်းဆက်ဟိန်း	ကျား		ကျောင်းသား (မကွေးနည်းပညာတ က္ကသိုလ်)	၁၄-မတ်-၂၀၂၁		မပြီလ ၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မကွေး	
၂၁၁	Levi Thian Ceu Thawng	ကျား		အရပ်သား	၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၁၂	Thomas Van Thiang Bik	ကျား		အရပ်သား	၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၁၃	Van Bawi Bik	ကျား		အရပ်သား	၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၁၄	(ကို) နွေစိုးဆောင်း	ကျား		အရပ်သား	၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	မြဝတီမြို့နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၂၁၅	(ကို) ထွန်းလွင်စိုး	ကျား		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေး ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၂၁၆	(မ) ကေသီ	မ		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေး ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၂၁၇	(မ) သင်းသင်းခိုင်	မ		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေး ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၂၁၈	(မ) မိုး	မ		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေး ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၂၁၉	(ဦး) တင့်ဆွေ	ကျား		မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၀	(ကို) သက်ပိုင်မျိုး	ကျား		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၁	(မ) စိုးကလျာထွန်း (ခ) ပုပု	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅၊ ငြိမ်းချမ်းစွာစုဝေး ခြင်းနှင့် ငြိမ်းချမ်းစွာ စီတန်းလှည့် လည်ခြင်းဥပဒေ ၁၉	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၂	(ဒေါ်) ပုမ	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၃	(ဒေါ်) သန်းမြင့်	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၄	(မ) မိုင်းတင်ချိုထွေး	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အနံ့ဖြိုးနယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၅	(ဦး) စောငယ်	ကျား		အရပ်သား	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	နမ့်စန်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၆	(မ) ယွန်းနဒီလွင် (ခ) အိုမာခါး	မ		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး	ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒပြနေစဉ် ဖမ်းဆီး ခံခဲ့ရသည်။

၂၂၇	(မ) နဒီလွင်	မ		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒပြနေစဉ် ဖမ်းဆီး ခံခဲ့ရသည်။
၂၂၈	(မ) နင်းဖြူဖြူလွင်	မ		အရပ်သား (ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး)	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၂၉	(မ) ထားစုသွယ်	မ		အရပ်သား (ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး)	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၃၀	(ဦး) ပေါက်စီ	ကျား		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒပြနေစဉ် ဖမ်းဆီး ခံခဲ့ရသည်။
၂၃၁	(ကို) ဝင်းဆင့်	ကျား		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကွယ်လွယ်ကျေးရွာ၊ မြောင်းမြမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၃၂	စအောင်မိုးဟိန်း	ကျား		အရပ်သား	၁၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လှိုင်ဘွယ်မြို့မရဲ့ စခန်းရဲ့ ဒုရ်အုပ်	ဖေဖော်ဝါရီတွင်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဂ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်ဘွယ်မြို့နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်	သံပုံတီးသည့်အတွက် အဖမ်းဆီးခံရသည်။
၂၃၃	(Ko) Zanhta Ram Seng	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပုတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၃၄	(Ko) Malong hpe Naung Aung	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပုတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၃၅	(Ko) Lazum Awng Di	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပုတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၃၆	Ko) Sinwa	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပုတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၃၇	(Ko) Hpungraw Hpi Nang	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီ မံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပုတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၃၈	(မ) စိုးစိုးသန်း	မ		အရပ်သား	၂၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြိတ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး	ဆန္ဒပြမှုတွင်ပါဝင်သော အဖေဖြစ်သူကို အိမ်တွင်လာရာစဉ် မရှိသဖြင့် မစိုးစိုးသန်းကိုဖမ်းသွားခဲ့သည်။
၂၃၉	(မောင်) ခန့်အောင်လှိုင်	ကျား		အရပ်သား	၂၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မင်းဘူးမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၂၈၆	(မောင်) ထွန်းထွန်းနိုင်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		မတ်လ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၈၇	(မောင်) မြင့်စိုးကျော်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		မတ်လ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၈၈	(မောင်) ဇော်လွင်ဖြိုး	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		မတ်လ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၂၈၉	(မ) စာလီဆင့်	မ	ဦးအောင်ကိုဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	အမှတ် ၄၀ ဦးဘိုရွှေလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်	
၂၉၀	(မ) စုဝင်းသန္တာ	မ	ဦးစိုးသူရ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	အမှတ် ၂၃၂၊ နိုင်ရွှေဝါလမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်	
၂၉၁	(မ) ခင်ကျော့မျိုးကို	မ	ဦးကျော်စိုး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ယုဇနဥယျာဉ်အိမ်ရာ မြို့တော်	
၂၉၂	(မောင်) ကျော်မင်းထွေး	ကျား	ဦးထွန်းထွန်းဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဥဇ္ဇနာဘလမ်း၊ ၄ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၂၉၃	(မ) ဟန်ဆွေစင်မြင့်	မ	ဦးမောင်ညွန့်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၅၈၀၊ ယုဇန ၃ လမ်း၊ ၂ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၂၉၄	(မောင်) ရဲမင်းခန့်	ကျား	ဦးသက်ဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၁၊ ရတနာမြိုင်လမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်	
၂၉၅	(မောင်) ကျော်ရဲအောင်	ကျား	ဦးခင်နိုင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၇၅၊ သင်္ဘောကျင်း ၈ လမ်း၊ ဒေါပုံ	
၂၉၆	(မောင်) ဇော်ရဲနောင်	ကျား	ဦးရဲနောင်စိုး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၈၆၊ မင်းလမ်း၊ စမ်းချောင်း	
၂၉၇	(မောင်) ထက်နိုင်	ကျား	ဦးစန်းထွန်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၃၉၊ ပုလဲဂေဟာလမ်းသွယ်၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်	
၂၉၈	(မ) နေခြည်ဝင်းမွန်	မ	ဦးသန်းထိုက်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကကလေးရွာ၊ ကျောင်းကုန်းမြို့	
၂၉၉	(မ) ရွှေစင်ဝင်းထက်	မ	ဦးသက်ဆွေဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၆၂၊ သစ်ပဋ္ဌာနီလမ်း၊ ကျောက် မြောင်းရပ်ကွက်၊ တမွေ	

၃၀၀	(မ) ခင်မြတ်နိုးစု	မ	ဦးဝင်းအောင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၈၆၄၊ ဦးစိစာရလမ်း၊ မြောက်ဒဂုံ	
၃၀၁	(မ) စင်စိဝင်း	မ	ဦးစော်မင်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၄၉၊ အောင်မေတ္တာ ၅ လမ်း၊ လှိုင် ၁ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၃၀၂	(မ) နှင်းကိုစံ	မ	ဦးသက်လွင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဆ/၂၄၊ မယ်စိကုန်းလမ်း၊ ၇ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၃၀၃	(မ) အိရတီဖြိုး	မ	ဦးအောင်အောင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကာယ ၄ လမ်း၊ ကာယရပ်ကွက်၊ သင်္ဃန်းကျွန်းကြီးရပ် ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်	
၃၀၄	(ဦး) လှိုင်မင်း	ကျား	ဦးတင်ဆွေ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၃၊ လှိုင်မြစ်လမ်း၊ ၂ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်	
၃၀၅	(မ) ရတနာဦး	မ		Association for Peace and Justice	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသက ပြဒီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၀၆	(မ) သီရိရတနာထွန်း	မ		Association for Peace and Justice	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသက ပြဒီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၀၇	(မ) ခင်မိမိထွန်း	မ		Association for Peace and Justice	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသက ပြဒီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၀၈	(ဦး) တို့တိုမြင့်အောင်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသက ပြဒီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၀၉	(မောင်) ပြည့်ဖြိုးသူ	ကျား	ဦးအောင်သူ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ယုဇနဥယျာဉ်အိမ်ရာ မြို့တော်	
၃၁၀	(မောင်) အောင်မြင့်သူ	ကျား	ဦးစိုးရွှေ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၁၃၁၊ ရွှေစာဆုတ်လမ်း၊ ၁၀၄ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံ	
၃၁၁	(ဦး) သီဟနိ	ကျား	ဦးဟန်သိန်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၄၉၊ အောင်မေတ္တာလမ်း၊ ၁ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်	
၃၁၂	(ဦး) အောင်ကျော်စိုး	ကျား	ဦးသန်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၇၀၊ အောင်မေတ္တာ ၅ လမ်း၊ လှိုင်	
၃၁၃	(ဦး) စိုးကျော်ကျော်စိုင်း	ကျား	ဦးကျော်လွင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၇၀၊ အောင်မေတ္တာ ၅ လမ်း၊ လှိုင်	

၃၁၄	(မောင်) ပြည့်ဖြိုးပိုင်	ကျား	ဦးတင်ရွှေ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၄၁၇၊ သုမိတ္တာ ၁၁ လမ်း၊ ၁ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၃၁၅	(မောင်) သက်နိုင်ထွန်း	ကျား	ဦးဝင်းအောင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၈၆၄၊ ဦးစိစာရလမ်း၊ မြောက်ဒဂုံ	
၃၁၆	(မောင်) လမင်းထွန်း	ကျား	ဦးထွန်းရီ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၂၂၄၊ မောင်ငယ်ဦးဘုရား လမ်း၊ ကျောက်ရေတွင်းရပ် ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၃၁၇	(မ) ယုဝတီ	မ	ဦးသိန်းမြင့်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	တမြေးကျေးရွာ၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်	
၃၁၈	(မ) ထားအိအိဝေ	မ	ဦးခင်မောင်အေး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၄၉/ခ၊ အင်းဝလမ်း၊ ၅၄ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံ	
၃၁၉	(ဦး) ဇော်လင်း	ကျား	ဦးအေး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၉၊ ဗေဒါစု ၂ လမ်း၊ ၆ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၃၂၀	(ဦး) အောင်ဆန်းဝင်း	ကျား	ဦးထွေးဘို	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။		
၃၂၁	(ကို) ရဲအောင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	တောင်ငူ (Currently Detained in Yangon)	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၂၂	(ကို) စိုင်းရဲဖုန်းကြွယ်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မှော်ဘီ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၂၃	(ကို) စိုင်းစိုးမင်းမောင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	တောင်ကြီး (Currently detained in Yangon)	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၂၄	(ကို) ညီညီအောင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အေးသာယာ (Currently detained in Yangon)	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၂၅	(ကို) လင်းထင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အေးသာယာ (Currently detained in Yangon)	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၃၂၆	(ကို) အောင်နုတင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဦးညွှင်း (Currently detained in Yangon)	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၂၇	(မ) နိုင်ဝေဖြိုး	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မမှတ်ဘီ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၂၈	(မ) နုလတ်စော် (ခ) နုစော်လတ်	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မမှတ်ဘီ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၂၉	(မ) ညိုဇင်ဦး	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၀	(မ) လှလှမူ	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၁	(မ) ခင်နှင်းလှိုင်	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အေးသာယာ (Currently detained in Yangon)	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၂	(မ) မြင့်မြင့်ဝင်း	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဦးညွှင်း (Currently detained in Yangon)	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၃	(မ) ဂျူးဂျူးအောင်	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၄	(မ) မြတ်မြတ်မိုး	မ		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၅	(ဦး) မင်းလွင်	ကျား		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတိလ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ကောလင်းမြို့၊ စစ်ကိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၆	(မောင်) ငြိမ်းစော်	ကျား	ဦးခင်မောင်ညွန့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၈၊ အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၃၃၇	(မောင်) စင်ကိုမင်း	ကျား	ဦးစံမြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၈၊ အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၃၃၈	(မောင်) ကျော်လွင်ဦး	ကျား	ဦးစိုးနိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သန်လျင်မြို့နယ်	
၃၃၉	(မောင်) ဉာဏ်လင်းထွန်း	ကျား	ဦးနိုင်ထွန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၄ (က) အောင်ရတနာလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၃၄၀	(မောင်) သက်ဖြိုးနောင်	ကျား	ဦးအောင်မြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၆၊ ပန်းခြံ ၁ လမ်း၊ လှိုင်သာယာ	
၃၄၁	(မောင်) မင်းခန့်ကျော်	ကျား	ဦးစောမြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၄၈၂/၁၊ ဧရာမင်းသစ်လမ်း၊ ဒဂုံတောင်မြို့နယ်	

၃၄၂	(ဦး) ရဲမင်းလှိုင်	ကျား	ဦးတင်ထွေး	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	A-11၊ အခန်း ၁၀၅၊ ရှုခင်းသာအိမ်ယာ၊ သာကေတ	
၃၄၃	(ကို) သက်ပိုင်ဦး	ကျား		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၃၄၄	(မ) စင်စည်သီလွင် (ခ) စင်စင် မ			အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၃၄၅	(ဦး) မင်းမင်း	ကျား		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၃၄၆	(မ) နီလာစိုး	မ		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၃၄၇	(မ) သီရိပိုင်	မ		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၃၄၈	(ကို) ရဲပြည့်ဖြိုး	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မှော်တီ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၄၉	(ကို) ဝေလင်းထက်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၅၀	(ကို) ထင်လင်းနိုင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၅၁	(ကို) ရဲအောင်	ကျား/၂၄	ဦးသန်းစော်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)	လွတ်မြောက်	မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၅၂	(မောင်) မြတ်သူ	ကျား	ဦးမြင့်စန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၂၂၊ ၃၅ ဗဟိုတိုင်း၊ မြောက်ခရိုင်	
၃၅၃	(ဒေါ်) အေးဆုစွန့်	မ	ဦးဟန်သောင်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကု ဆေးရုံစန်း	
၃၅၄	(ဒေါ်) စိုးစိုးမာ	မ	ဦးဘရှမ်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကု ဆေးရုံစန်း	
၃၅၅	(မောင်) အောင်ရဲကျော်	ကျား	ဦးသန်းလွင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကု ဆေးရုံစန်း	
၃၅၆	(ဒေါ်) နီနီဝင်း	မ	ဦးထိန်လင်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကု ဆေးရုံစန်း	
၃၅၇	(ဒေါ်) နေပိုင်ရင်သိန်း	မ	ဦးစောစံသိန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကု ဆေးရုံစန်း	
၃၅၈	(စော) ဆန်းသစ်နန္ဒာ	ကျား	ဦးစောနန္ဒာထွန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကု ဆေးရုံစန်း	

၃၅၉	(မောင်) ရဲထက်နိုင်	ကျား	ဦးသန့်စင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၁၄/၁၊ မြ ၄ လမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့ နယ်
၃၆၀	(မ) ထက်ထက်ဝင်း	မ	ဦးမောင်ခ	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၁၅၅၊ မင်းရဲကျော်စွာ ၇ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့ နယ်
၃၆၁	(မောင်) မင်းထက်သာ	ကျား	ဦးသိန်းမြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	တောင်ဥက္ကလာပမြို့ နယ်
၃၆၂	(ဒေါ်) မိုးမိုးအောင်	မ	ဦးအောင်နိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၄၅၆၊ မနဲပြေ ၁၁ လမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်
၃၆၃	(မောင်) ဥက္ကာသွင်	ကျား	ဦးမောင်ဌေး	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၆၇၄၊ ဘူတာရုံလမ်း၊ စဉ့်ကူး အောင်ဆန်း အင်းစိန်မြို့နယ်
၃၆၄	(မောင်) မင်းစိုးဦး	ကျား	ဦးသိန်းစိုး	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)	လွတ်မြောက်	အမှတ် ၅ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ
၃၆၅	(ကို) ဇေယျာသန်း	ကျား	ဦးကြည်မြိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	အင်းစိန်ရွာမ၊ တာယာစက်ရုံ
၃၆၆	(ကို) မျိုးညီညီနိုင်	ကျား	ဦးမြင့်နိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ရေကြောင်းတက္ကသို လ်
၃၆၇	(မ) မြင့်မြတ်စော်	မ	ဦးအောင်မြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ဥက္ကာ ၆ လမ်း
၃၆၈	(မောင်) အေးချမ်းကို	ကျား	ဦးတင်မြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မြမေတ္တာ ၃ လမ်း၊ ၁၀၈၊ အရှေ့ဒဂုံ
၃၆၉	(ကို) ဟိန်းသူ	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး
၃၇၀	(ဦး) ငွေရှိန်	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး
၃၇၁	(မောင်) ဇင်မျိုးနိုင်	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး
၃၇၂	(မောင်) သီဟနိုင်	ကျား/၂၅		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မစောရွာ၊ မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး

၃၇၃	(မောင်) ပြည့်ဖြိုးနိုင်	ကျား	ဦးစိုးနိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၇/၇၉၈၊ ဦးပုညလမ်း၊ ရွှေပေါက်မြို့နယ်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၃၇၄	(ကို) သန့်စင်ဦး	ကျား	ဦးလှကြိုင်	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဟော)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၇၅	(ကို) ကျော်မင်းအောင်	ကျား	ဦးလှကြိုင်	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဟော)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၇၆	(မောင်) စိုးထက်အောင်	ကျား	ဦးမျိုးအောင်	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဟော)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၇၇	(ကို) မင်းဦး	ကျား	ဦးသန့်စင်ဦး	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဟော)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၇၈	(ကို) အောင်ကျော်မင်း	ကျား	ဦးမြင့်လွင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၇၉	(ကို) ချမ်းမြေလင်း	ကျား	ဦးဝေလင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၈၀	(ကို) လင်းထက်ပိုင်	ကျား	ဦးမြင့်စိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၈၁	(မ) ခိုင်ဖူးဝေ	မ	ဦးခင်ကြယ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၈၂	(ကို) အောင်သူ	ကျား	ဦးကြည်ဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၄/၁၀၃၊ အလယ်လမ်းဟောင်း ၊ အေးရိပ်ငြိမ်းလမ်း၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၈၃	(မ) အိဖြိုးဦး	မ	ဦးမြတ်ဦး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့ နယ်	
၃၈၄	ဘိုဘိုကျော်	ကျား	ဦးမြင့်ကြည်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် (၂၂) ပုသိမ်ညွန့် (၂)လမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	သပိတ်စစ်ကြောင်းဖြိုခွဲစဉ် အဖမ်းခံရ

၃၈၅	(မ) ဝတ်ရည်စိုး	မ	ဦးစော်ဝင်းစိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၈၂၊ ဆင်မင်းလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်	
၃၈၆	(ဦး) သန့်စင်	ကျား	ဦးသန်းခင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၄၃၊ အုန်းပင်လမ်းအောက် ၊ ဈေးကြီးရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်	
၃၈၇	(မ) စင်မင်းမွေး	မ	ဦးနိုင်ဦးမင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁/၆၊ ၂၅၂၊ သီရိမြိုင် ၁၀ လမ်း၊ ၁၃ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၃၈၈	(မောင်) အောင်အောင်	ကျား	ဦးတင်ရွှေ	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၄၆၁၊ မာလာနွယ် ၃ လမ်း၊ ပေါက်တော၊ အင်းစိန်	
၃၈၉	(မောင်) ကျော်မင်းထွန်း	ကျား	ဦးမြင့်သိန်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဒဂုံ	
၃၉၀	(မ) ခင်လွင်လွင်	မ	ဦးတင်လှိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဘုမ္မာ ၆ လမ်း	
၃၉၁	(မောင်) ထက်ဝေလင်း(ခ) မိုးသူအိမ်	ကျား	ဦးဝင်းဇော်ဦး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သင်္ကန်းကျွန်း၊ စဝနရပ်ကွက်၊ စပယ်ဖြူကွန်ဒို	
၃၉၂	(မောင်) နိုင်လင်း	ကျား	ဦးခင်မောင်နိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၃၉၃	(မ) ရွှေအေး	မ	ဦးကျော်ပဲန်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၃၉၄	(ဦး) စန်းဝင်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၃၅၇၊ ခိုင်ရွှေဝါလမ်း၊ ၈၈ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေ-ကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၃၉၅	(မ) အိစင်ဖြိုး	မ	ဦးကြည်လွင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်(၉၁)၊ ဇော်ရှိမြင့်လမ်း၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၃၉၆	(မ) လှလှမော်	မ	ဦးအောင်မျိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၁၅၀၁၊ ဇေယျာသီရိလမ်း၊ ၉၀ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၃၉၇	(ဦး) ထက်ထက်ကျော်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မနောသုခလမ်း၊ ၉၈ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။

၃၉၈	(မ) အေးအေးသန်း	မ		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၉၈ ရပ်ကွက်၊ ငွေတိုးလမ်း၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၃၉၉	(မ) စုစုမွန်	မ	ဦးဝင်းမြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၄/စက်ရှလမ်းမော် လာတောင်ညွန့်	
၄၀၀	(မ) ဖြူဝင်းသန့်	မ	ဦးချစ်တိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၀၁	(မ) သိမ့်သိမ့်သူ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၄၀၂	(မ) ဝါဝါ	မ	ဦးကျင်လှိုင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဗိုလ်ထွန်းစံရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်း(၁)လမ်း၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၄၀၃	(မ) ကြယ်စင်သိမ့်	မ	ဦးကျော်နိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၉၃၈(A)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ၅၀ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံ	
၄၀၄	(မောင်) ထက်ဦးခန့်	ကျား	ဦးစော်မျိုးလတ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၂/B၊ ဂ ရပ်ကွက်၊ နီလာ ၅ လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်	
၄၀၅	(မ) အိသန္တာ	မ		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၆၈-ရပ်ကွက်၊ ကျားပျံလမ်း	၃-၃-၂၀၂၁ ရက်နေ့တွင် တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းရပ်ကွက်တွင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဖမ်းဆီးသွားခြင်းဖြစ်သည်။
၄၀၆	(မောင်) အောင်မြင့်ဦး	ကျား	ဦးတင်လှ + ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၈၊ ကာယသုခ အပြင်လမ်း၊ ၂/က ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်	ဆေးရုံဝန်ထမ်းဖြစ်ကာ CDM လုပ်သည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၄၀၇	(မောင်) အောင်မြတ်မွန်	ကျား	ဦးရည်မွန် + ဒေါ်နီလာထွေးအ ဝေဝင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၅၁၊ ကျားကွက်သစ်လမ်း၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	တာမွေကျောက်မြောင်းစီးပို့အနီးတွင်ဖမ်း ဆီးခံရ
၄၀၈	(မ) ဟေမာန်စိုး	မ	ဦးစိုင်းလှစိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	လမ်းမတော်	တာမွေသပိတ်စစ်ကြောင်း ဖြိုခွင်းစဉ် ဖမ်းဆီးခံရ

၄၀၉	(ကို) ဇင်ကို (ခ) သားကြီး	ကျား	ဦးမြဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၂၀၉၊ အောင်မေတ္တာ (၄) လမ်း၊ ၁ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြစဉ်ဖမ်းဆီးခံရ
၄၁၀	(ကို) ရဲမင်းဦး	ကျား/၂၉	ဦးဝင်းလှိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသက ငြိမ်း	သပိတ်ဖြူခြင်းစဉ် ဖမ်းဆီးခံရ
၄၁၁	(မောင်) ဟိန်းထက်	ကျား/၂၁	ဦးဖေဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၂၆၃၊ ဗိုလ်မင်းရောင်လမ်း၊ ဗမာအေးရပ်ကွက်၊ ဒေါပုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသက ငြိမ်း	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၄၁၂	(ကို) ဇော်ဝင်းခိုင်(ခ) (ကို) ဇော်	ကျား	ဦးဇော်လွင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၁၃	(ကို) အောင်သိုက်(ခ) ချိုသဲ	ကျား	ဦးသန်းမြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၁၄	(ဦး) ကျော်မြင့်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁			လွှတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး	
၄၁၅	(ကို) ရဲဝင်းဆွေ	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁			လွှတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီး	
၄၁၆	(ကို) မြတ်ကောင်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၁၇	(ကို) ထွန်းထွန်းနောင်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၁၈	(ကို) ကျော်ဇင်ခန့်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၁၉	(ကို) ကျော်ဝင်းသိန်း	ကျား	ဦးဖိုးတွတ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၂၀	(ကို) မင်းကိုကိုသန်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၂၁	(မောင်) ကောင်းမြတ်	ကျား	ဦးအောင်ချစ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်မြောက်	လှိုင်မြစ်လမ်းသွယ် (၁) လမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	
၄၂၂	(ကို) စိုးစိုး	ကျား		အရပ်သား (ဆိုင်ကယ်အရောင်းဆိုင်)	၅-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်မြောက်	မိတ္ထီလာမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြတဲ့အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၂၃	(ဦး) စိုးစိုးမင်း	ကျား	ဦးမြကျော်	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၅၀၊ ၉၂-လမ်း၊ ကန်တော်ကလေးရပ် ကွက်၊မင်္ဂလာတောင် ညွန့်မြို့နယ်။	
၄၂၄	နေလင်းအောင်	ကျား	ဦးသိန်းဦး	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		

၄၂၅	(ဦး) အောင်ဝင်း	ကျား	ဦးလှမောင်	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၄၂၆	(ဦး) အာကာဟိန်း	ကျား	ဦးခင်မောင်ကြည်	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရှမ်းစုရပ်ကွက်၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်	
၄၂၇	(ဦး) သန်းဇင် (ခ) ဦးစိုင်း	ကျား	ဦးကိုလေး	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၆၁၉၊ မာလာရှုလမ်းသွယ် (၂)၊ ၁၂ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၄၂၈	(မောင်) စိန်ထွေး	ကျား	ဦးထွန်းရင်	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၄၂၉	(မောင်) ဝင်းမြတ်အောင်	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြတဲ့အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၃၀	(ကို) ဟိန်းမျိုးဆက်	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၄၃၁	(ကို) နိုင်းဝဏ္ဏအောင်	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၄၃၂	(ကို) ခင်ဇော်ဝင်း	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၄၃၃	(မောင်) ရဲလက်အောင်	ကျား		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြတဲ့အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၃၄	(မောင်) မျိုးစင်မြတ်	ကျား		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၃၅	(မ) ဇင်မာဝေ	မ		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၃၆	(ကို) ရဲဝင်းထွန်း	ကျား		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၃၇	(မ) မေသူ	မ	ဦးလှရီ	အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်	ခိုင်သဇင်လမ်း၊ ပေါင်းကူးညာဏရပ်ကွက်၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံ	သပိတ်စစ်ကြောင်းဖြိုခွဲစဉ် အဖမ်းခံရ

၄၃၈	(မ) အေးငြိမ်းသူ	မ	ဦးလှရီ	အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၀၂၁		လွတ်	နိုင်သဇင်လမ်း၊ ပေါင်းကူးညောင်ကွက်၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံ	သပိတ်စစ်ကြောင်းဖြိုခွဲစဉ် အဖမ်းခံရ
၄၃၉	(ကို) ခွန်မျိုးလှိုင်ဝင်း (ခ) ပါစကွာ	ကျား		အရပ်သား	၁၈-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၁၉ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဆောင်းကန်ရွာ၊ ဖားခွန်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	ရှမ်းကယားနယ်စပ်တွင် စစ်သား ၄ ယောက်သေဆုံးသည့်အတွက်ကြောင့် စစ်တပ်အင်အားအမြောက်အများသည် ရွာထဲသို့ဝင်ရောက်ပြီးရှာဖွေနေစဉ်ဖမ်းဆီးခ ငြင်းခံခဲ့ရသည်။
၄၄၀	(ကို) ပထွတ်ထွန်း	ကျား		အက်စ်အိတ်ချ်အိုင် ၃၆၀/ ၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသား	၁၈-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသက ြီး	
၄၄၁	(မ) ရွှေမုံ	မ		သုခကာရီပရဟိတအသ င်းဥက္ကဋ္ဌ	၂၁-မတ်-၂၁		မတ်လ ၂၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	လှိုင်သာယာပန်းလှိုင်တံတားအောက်တွင် သုခကာရီပရဟိတအသင်းဥက္ကဋ္ဌ မရွှေမုံအပါအဝင် ၃ယောက်ကို စစ်တပ်မှ ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၄၄၂	(မ) ယဉ်ယဉ်ကြီး	မ	ဦးဇင်အောင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁		မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ဥက္ကလာပမြို့ ဌာနယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီး	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၄၄၃	(မ) စုစုကြီး	မ	ဦးဇင်အောင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁		မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ဥက္ကလာပမြို့ ဌာနယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီး	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၄၄၄	(ဦး) မိုးဝင်း	ကျား		သတင်းထောက် (သူရိယနေဝန်း)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၂၁) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရွှေကျင်မြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၅	(Ko) Htoi Awng	ကျား		၇၄ မီဒီယာ - စီအီးအို	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၆	(ကို) နေခိုင်	ကျား		၇၄ မီဒီယာ - စာတံပုံ သတင်းထောက်	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၇	(ကို) နိုင်းလတ်အောင်	ကျား		မဇ္ဈိမ သတင်းထောက်	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

၄၄၈	(ကို) ထွန်းလင်းအောင်	ကျား		အလဲဗင်း စီဒီယာ	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၉	(ကို) ရန်ကောင်း	ကျား		Eternally Peace News Network(EPN)	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၀	(ကို) ဝေယံ	ကျား		Eternally Peace News Network(EPN)	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၁	(ကို) ဝေယံ	ကျား		ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် (ဆင်ဟွာ)	၂၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၆) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုနေ့တွင်ပင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။
၄၄၂	မစ္စတာ ယုတီ ကိတာစုမိ	ကျား		သတင်းထောက် (ဂျပန်နိုင်ငံသား)	၂၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၆) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုနေ့တွင်ပင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။
၄၄၃	(ကို) သိန်းစော်	ကျား		Reporter of Associated Press	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁	ရာဇသတ်ကြီး ပုဒ်မ ၅၀၅(က)		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၄	(ဦး) ကျော်ကျော်လွင် (ခ) ကိုကိုလေး	ကျား		စီအီးအို (ရုံရွာ ဂဇက် ဂျာနယ်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၈) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၅	(မ) စာစာ	မ		မြေလတ်ဂျာနယ် သတင်းထောက်	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၇) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၆	(U) Par Pwee	ကျား		စီအီးအို (ဟားခါး တိုင်းမ်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၈) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၇	(မ) ရှင်စိုးညွန့်	မ		အလွတ်တန်း ဓာတ်ပုံသတင်းထောက်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	ဆန္ဒပြပွဲကို အစီရင်ခံတင်ဆက်မှုကြောင့် တရားစွဲဆိုခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၈	Paung Lang Taung	ကျား		74 Media	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၈) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	ဆန္ဒပြပွဲကို အစီရင်ခံတင်ဆက်မှုကြောင့် တရားစွဲဆိုခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၄၉	ဆလင်း ဒေးဗစ်	ကျား		ချင်းပြည်နယ်၊ ပိုင်စီဒီယာ၊ ဂျာနယ်လစ်	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၄၆၀	(ကို) ဝဏ္ဏစိုး	ကျား		သတင်းထောက်၊ အီလဲဗင်းစီဒီယာ	၅-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၅ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မိတ္ထီလာမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	ဆန္ဒပြပွဲကို အစီရင်ခံတင်ဆက်မှုကြောင့် ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

၄၆၁	စိုင်းဇင်ဒီဒီဇမ်	ကျား		Journalist of Eastern Review	၈-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၈ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်	တောင်ကြီးတွင် အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးလှုပ်ရှားမှုအကြောင်း တင်ဆက်နေစဉ်အတွင်း နေ့လည် ၁၂ နာရီ၌ ဖမ်းဆီးဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၄၆၂	(ကို) အောင်သူရ	ကျား		BBC သတင်းထောက်	၁၉-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	နေပြည်တော်	ဒက္ခိဏခရိုင်တရားရုံးတွင်တရားစွဲဆိုခြင်းခံရသည်။
၄၆၃	(ဦး) ကျော်ဝင်းနိုင်	ကျား		ရှေ့နေ	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်	အာဏာသိမ်းပြီးနောက်နေ့တွင် အဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံခဲ့ရသည်။

463+ 123 (Co Defendant of Dr. Zarni Min Shwe

Total - 586



